

150 YEARS
THE ISTANA
 1869 - 2019

Souvenir Series

总统府纪念品系列

“The Istana Souvenir Series is the first of a few commemorative souvenirs which will be launched to commemorate the Istana 150th anniversary. The series features some of the unique architectural buildings at the Istana as well as its grounds. The designs of the series create a unique opportunity for Singaporeans to know more about the history and heritage of the Istana.”

PRESIDENT HALIMAH YACOB

ISSUE DATE : 6 February 2019 发行日 : 2019年2月6日

In commemoration of the Istana 150th anniversary, the Istana has collaborated with The Singapore Mint to produce the Istana Souvenir Series. The series was launched by Madam Halimah Yacob, 8th President of the Republic of Singapore.

Completed in 1869, the Istana which means “Palace” in Malay, is the office of the President of the Republic of Singapore. The Istana Souvenir Series introduces the five unique medallion designs featuring the architecture of the buildings within the Istana compounds and significant event highlights of the Istana.

A total of eight different silver medallion and card products with limited mintages are available in the Istana Souvenir Series. Collect a piece of Istana Souvenir Series to remember this significant moment in history!

为了纪念总统府建成150年，新加坡总统府与新加坡造币厂共同推出总统府纪念品系列。此系列由新加坡共和国第八任总统哈莉玛·雅各布正式发布。

总统府是新加坡共和国的总统办公点，于1869年建成。总统府的“Istana”取自马来语，是“宫殿”的意思。此系列共有5枚设计独特的纪念章，各以总统府内的建筑以及重要仪式为主题。

总统府纪念品系列限量推出，共有8款银制纪念章和纪念卡产品。赶紧收藏总统府纪念品系列，以保留这个历史性的时刻！



K228

Istana 150th Anniversary 2oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion

总统府150周年2安士999纯银仿精制纪念章

Mintage 发行量 : 5,000 pcs 枚 | Dimension 尺寸 : 80.00 x 49.28 mm 毫米
 Weight 重量 : 62.20 g 克

The architecture intricacies of the 18th century neo-Palladian style of the Istana Main Building is minted in full relief. This exclusive medallion presents the Presidential Crest on the reverse. It is the only medallion in Singapore to feature this highest honour.

以18世纪新帕拉第奥建筑风格建构的总统府主楼设计显著，而其精致风格以细腻浮雕在此枚纪念章中充分体现。这款独特的纪念章背面呈献总统徽章，是新加坡唯一刻有此最高荣誉徽章的纪念章。

Issue Price 发行价 : **\$220.00**

Member's Price 会员价 : **\$210.00**



The design features one-half of the Centre Gate, an intricate cast-iron gate which served as the main gate and a receiving post for visitors, that was built in 1931. The Istana building, designated as the office of the Republic of Singapore President, is featured on the other half of the obverse design. The reverse design features the official Istana logo.

纪念章设计展现了中央大门的半侧，和总统府主楼。设计典美的铸铁门建于1931年，是总统府的大门，亦是接待宾客的招待点，而总统府是新加坡总统的办公点。纪念章背面则刻有总统府标志。

K229

Istana Building 1oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion 总统府主楼1安士999纯银仿精制纪念章

Mintage 发行量 : 8,000 pcs 枚

Dimension 尺寸 : 35.00 x 35.00 mm 毫米
Weight 重量 : 31.10 g 克

Issue Price 发行价 : \$110.00

Member's Price 会员价 : \$105.00



The design features one-half of the Centre Gate, an intricate cast-iron gate which served as the main gate and a receiving post for visitors, that was built in 1931. The Sri Temasek building, designated as the official residence for the Republic of Singapore Prime Minister, is featured on the other half of the obverse design. The reverse design features the official Istana logo.

纪念章设计展现了中央大门的半侧，和斯里淡马锡大楼。设计典美的铸铁门建于1931年，是总统府的大门，亦是接待宾客的招待点，而斯里淡马锡大楼是新加坡总理的官邸。纪念章背面则刻有总统府标志。

K230

Sri Temasek 1oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion 斯里淡马锡1安士999纯银仿精制纪念章

Mintage 发行量 : 8,000 pcs 枚

Dimension 尺寸 : 35.00 x 35.00 mm 毫米
Weight 重量 : 31.10 g 克

Issue Price 发行价 : \$110.00

Member's Price 会员价 : \$105.00





This set consists of a pair of 1oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion featuring two-halves of the Centre Gate of the Istana, and depicting the opening of gates to reveal the Istana Main Building and Sri Temasek. Both buildings have been gazetted as national monuments and are celebrating 150 years of history in 2019. The reverse design features the official Istana logo.

这套备有两枚1安士999纯银仿精制纪念章的套装，展现了总统府中央大门的两侧，犹如敞开大门以揭露总统府主楼和斯里淡马锡。这两座建筑物已被刊宪为国家古迹，并于2019年欢庆建成150周年纪念。纪念章的背面刻有总统府标志。

K233

Istana 150th Anniversary 2-in-1 999 Fine Silver Proof-Like Medallion Set

总统府150周年二合一999纯银仿精制纪念章套装

Mintage 发行量 : 2,000 sets 套 | Dimension 尺寸 : 35.00 x 35.00 mm 毫米
Weight 重量 : 2 x 31.10 g 克

Issue Price 发行价 : \$220.00

Member's Price 会员价 : \$210.00



This design features the Ceremonial Guards during the Changing of Guards parade against a background of the Istana entrance gate. The tradition of the Changing of Guards dates back to 1959 when the late Encik Yusof bin Ishak took office as the Yang di-Pertuan Negara. The reverse design features the official Istana logo.

纪念章刻有宪兵换岗仪式，并以总统府大门为背景。宪兵换岗仪式的传统起源于1959年，亦是已故总统尤索夫·伊萨任职那年。纪念章的背面刻有总统府标志。

K231

Istana Ceremonial Guards 1/4oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion

总统府礼兵1/4安士999纯银仿精制纪念章

Mintage 发行量 : 10,000 pcs 枚 | Dimension 尺寸 : 22.00 x 22.00 mm 毫米
Weight 重量 : 7.77 g 克

Issue Price 发行价 : \$40.00

Member's Price 会员价 : \$38.00



This design features children having fun at the Istana Open House and enjoying themselves against the background of the Istana Building. The Istana held its first open house on 1 January 1960 and has since opened its doors to the public on selected public holidays so that visitors can enjoy the sprawling parkland and its heritage. The reverse design features the official Istana logo.

这枚纪念章描绘了儿童在总统府开放日时玩乐的欢愉场面，并以总统府主楼作为背景。总统府于1960年1月1日首次开放给公众参观，至今在指定公共假日开放，让到访者能够欣赏府内的辽阔庭院和文化遗产。纪念章的背面刻有总统府标志。

K232

Istana Open House 1/4oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion

总统府开放日1/4安士999纯银仿精制纪念章

Mintage 发行量 : 10,000 pcs 枚 | Dimension 尺寸 : 22.00 x 22.00 mm 毫米
Weight 重量 : 7.77 g 克

Issue Price 发行价 : \$40.00

Member's Price 会员价 : \$38.00



This set consists of one Istana 150th Anniversary 2oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion and two 1/4oz 999 Fine Silver Proof-Like Medallion with obverse designs featuring the Changing of Guards parade and children having fun at the Istana Open House. The reverse design features the Presidential Crest on the 2oz silver medallion and the official Istana logo on the 1/4oz silver medallions.

这套纪念章内有一枚总统府150周年2安士999纯银仿精制纪念章以及两枚在正面描绘了总统府礼兵和儿童在总统府开放日时玩乐的1/4安士999纯银仿精制纪念章。2安士纪念银章的背面刻有总统徽章，而1/4安士纪念银章的背面刻有总统府标志。



K234

Istana 150th Anniversary 3-in-1 999 Fine Silver Proof-Like Medallion Set

总统府150周年三合一999纯银仿精制纪念章套装

Mintage 发行量 : 2,000 sets 套 | Dimension 尺寸 : 80.00 x 49.28 mm and 22.00 x 22.00 mm 毫米
Weight 重量 : 62.20 g + 2 x 7.77 g 克

Issue Price 发行价 : \$300.00
Member's Price 会员价 : \$286.00



K614

Istana 150th Anniversary NETS Flashpay Card

总统府150周年NETS Flashpay卡

Issue Price 发行价 : \$20.00
Member's Price 会员价 : \$17.00

- All products are not depicted in actual size. 所示产品非实际尺寸。
- All medallion / medallion sets come with a serialised certificate of authenticity. 所有纪念章及套装都附有编号证书。
- The medallions in the sets are from the mintage of the individual medallions. 套装里的纪念章发行量包括在个别纪念章发行量内。

Visit our retail shops:

Head Office
20 Teban Gardens Crescent
Tel: 6895 0288

City Square Mall
180 Kitchener Road, #02-18
Tel: 6634 2009

ChinaTown Point
133 New Bridge Road, #02-18
Tel: 6222 2486

Suntec City Mall
3 Temasek Boulevard, #02-719
Tel: 6336 2878

Order with  **The Singapore Mint**

 Order online at: www.singaporemint.com

 Call our order hotline: 6566 2626



Be a fan of The Singapore Mint.
Follow us on Facebook, Twitter,
Instagram and WeChat!

Download the order form online and

 Fax your order to:
6565 2626 / 6567 2626

or

 Mail your order to:
The Singapore Mint
20 Teban Gardens Crescent
Singapore 608 928

or

 Email your order to:
salesadmin@singaporemint.com.sg



 **The Singapore Mint**
www.singaporemint.com